
 

 

Zápis z XX. jednání akademického senátu FM ze dne 28.1.2002 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Klára Císařová, Jan �embera, Libor Tůma, Václav 
Kopecký, Bedřich Janeček 

Studenti: Josef Novák, Vít Lédl, Luká� Bier 

Omluveni:  
Hosté: Doc. RNDr. Petr Golka, prorektor TU v Liberci, 
Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., děkan FM, 
Prof. Ing. Vojtěch Konopa, CSc., děkan FM v období do 31.12.2001, 
Ing. Dagmar Militká, tajemnice fakulty, 
Prof. Ing. Jaroslav Nosek, CSc., vedoucí KEL, 
Doc. Ing. Ondřej Novák, CSc., vedoucí KES, 
Ing. Petr Tůma, CSc., vedoucí KSI, 
Doc. Ing. Josef Janeček, CSc., vedoucí KŘT, 
Doc. Ing. Ale� Richter, CSc, vedoucí VC Textil 
Program:  

1. Výroční zprávy o činnosti a hospodaření fakulty za rok 2001 

Prof. Konopa přednesl Výroční zprávu o činnosti Fakulty mechatroniky a 
mezioborových in�enýrských studií Technické univerzity v Liberci 
za rok 2001 a předlo�il ji akademickému senátu k přijetí. Akademický senát ji přijal 
v�emi hlasy přítomných senátorů. 

Konopa dále přednesl Výroční zprávu o hospodaření Fakulty mechatroniky a 
mezioborových in�enýrských studií Technické univerzity v Liberci za rok 2001 a 
předlo�il ji akademickému senátu k přijetí. Akademický senát ji přijal v�emi hlasy 
přítomných senátorů. 
2. Aktuální informace děkana fakulty 

Děkan Mary�ka seznámil senát se záměrem jmenovat Prof. Ing. Vojtěcha Konopu, 
CSc. proděkanem pro vnitřní vztahy a Prof. Ing. Jaroslava Noska, CSc. proděkanem 
pro vněj�í vztahy. 

Akademický senát bez připomínek projednal a vzal na vědomí přednesený návrh. 
3. Různé 

Josef Novák informoval senátory o tom, �e se jako zástupce studentů v AS FM 
zúčastní ve dnech 30.1. - 1.2.2002 pracovního setkání zástupců studentských komor 
akademických senátů elektrofakult v Plzni. 

Dále Josef Novák podal informaci o aktivitách, které student�tí senátoři organizují. 
Jde o anonymní hodnocení kvality výuky studenty a s podporou rektora TUL 
připravované placené kurzy angličtiny pro studenty, o ně� byl mezi studenty 
dlouhodobě vyjadřovaný zájem. 

Děkan Mary�ka nabídl ke zvá�ení AS mo�nost vyčlenění vlastního rozpočtu z 
rozpočtu fakulty. 

V závěru zasedání promluvili prorektor Golka a děkan Mary�ka. 
 

Termín pří�tího jednání senátu nebyl stanoven. 
zapsal Jan �embera, taj. AS FM  
 



 

 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 28.1.2002 


